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 P R O T O K Ó Ł   NR  LVIII/2023 

LVIII sesji Rady Miejskiej w Golinie 

25 maja 2023 r. 
 

Rada Miejska w Golinie liczy 15 radnych, w obradach wzięło udział 13 radnych. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli: Burmistrz Goliny Mirosław Durczyński, Zastępca 

Burmistrza Goliny Anna Paszek, Skarbnik Goliny Janina Adamczewska i radca prawny 

Tomasz Lisewski. Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Punkt 1 

LVIII sesję Rady Miejskiej w Golinie otworzyła o godz. 12:05 Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Kapturska. Po powitaniu przybyłych podała, że na ustawowy stan 15 radnych 

obecnych jest 13 radnych (nieobecni: radna Iwona Kościelska i radny Wojciech Wojdyński),  

w związku z czym podjęte uchwały oraz decyzje będą prawomocne. Warunek jest spełniony, 

obecnych jest co najmniej ½ radnych.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Kapturska odczytała klauzulę RODO i poinformowała, że 

zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady sesji są nagrywane  

i transmitowane na żywo. Następnie poinformowała, że będzie prowadzić dzisiejszą sesję  

w związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady W. Wojdyńskiego. 

 

Punkt 2 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska przedstawiła porządek obrad LVIII sesji: 

1. Otwarcie LVIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LVII sesji. 

4. Zapytania i wnioski radnych.   

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Goliny.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty 

całkowitej wypłaconej MZGOK Sp. z o.o. w 2022 roku (projekt nr 396).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Golina na lata 2022-2037 (projekt nr 397).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji przebiegu drogi gminnej (projekt nr 398).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2023 rok (projekt nr 399).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina 

na lata 2023 - 2030 (projekt nr 400).  

11. Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach.  

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Zakończenie LVIII sesji Rady Miejskiej w Golinie. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska stwierdziła, że obrady LVIII sesji będą przebiegały 

zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad. 
 

Punkt 3 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska zawnioskowała o przyjęcie protokołu LVII sesji bez 

odczytywania na sesji i zarządziła głosowanie. 
 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 13 radnych. 

Za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radny, od głosu wstrzymało się 2 radnych. 
 

W związku z powyższym protokół LVII sesji Rady Miejskiej w Golinie został przyjęty. 
 



2 

 

Punkt 4 

Zapytania i wnioski radnych 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska poinformowała, że radni nie złożyli zapytań  

i wniosków na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym. 
 

Punkt 5 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Radny M. Majewski zapytał się o aktualną sytuację ZGKiM Sp. z o.o. w Golinie.  
 

Radny J. Mirek zapytał się o temat posiedzenia członków Aglomeracji Konińskiej. 
 

Radny T. Duryński zapytał się o szczegóły zawiązania spółki, która będzie realizowała 

budowę elektrowni jądrowej w Pątnowie. 
 

Radna E. Cieślak zapytała się o plany budowy sieci kanalizacyjnej na odcinku od drogi 

krajowej 92 w stronę torów kolejowych w Kraśnicy. Następnie zapytała się także o aktualną 

sytuację ZGKiM Sp. z o.o. w Golinie oraz poprosiła, aby na najbliższym posiedzeniu komisji 

rady została przedstawiona radnym informacja odnośnie dalszego funkcjonowania spółki. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska zapytała się o stan bezpieczeństwa w Gminie 

Golina. 
 

Przewodniczący Zarządu Os. Starówka K. Walczyński zapytał się, czy kamery na rondzie  

w Golinie działają. 

Punkt 6 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej MZGOK  

Sp. z o.o. w 2022 roku był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały wiceprzewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 13. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Kwaśniewski, M. Majewski,  

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański). 
 

Uchwała nr LVIII/382/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zatwierdzenia wyników 

kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej MZGOK Sp. z o.o. w 2022 roku została 

jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Punkt 7 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Golina na lata 2022-2037 był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady. 

Poinformowała, że zgłoszone przez radnych zmiany do planu zostały uwzględnione  

w przedstawionym dokumencie. 
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały wiceprzewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
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Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 13. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 13 radnych.   

Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Kwaśniewski, M. Majewski,  

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański). 
 

Uchwała nr LVIII/383/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie przyjęcia założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Golina na lata  

2022-2037 została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Punkt 8 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

aktualizacji przebiegu drogi gminnej był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji 

rady.  
 

Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały wiceprzewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 13. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 13 radnych.   

Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Kwaśniewski, M. Majewski,  

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański). 
 

Uchwała nr LVIII/384/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie aktualizacji przebiegu drogi 

gminnej została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Punkt 9 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu na 2023 rok był omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji rady. 
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały wiceprzewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 13. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Kwaśniewski, M. Majewski,  

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański). 
 

Uchwała nr LVIII/385/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany budżetu na 2023 

rok została jednogłośnie podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Punkt 10 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska przypomniała, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2023 - 2030 był omawiany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji rady.  
  
Ze względu na brak uwag i pytań do projektu uchwały wiceprzewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 
 

Na ustawowy stan 15 radnych obecnych na sesji było 13. 

W jawnym głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
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Za głosowało 13 radnych (M. Aniszewski, E. Cieślak, T. Duryński, U. Furmaniak,  

P. Grochociński, W. Grodzki, A. Kapturska, Z. Kasprzak, M. Kwaśniewski, M. Majewski,  

J. Mirek, K. Substelny, K. Szymański). 
 

Uchwała nr LVIII/386/2023 Rady Miejskiej w Golinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Golina na lata 2023 - 2030 została jednogłośnie podjęta  

i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Punkt 11 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach 

Wiceprzewodniczący Rady A. Kapturska przypomniała, że na poprzedniej sesji nie było 

wniosków zgłoszonych przez radnych.   
 

Punkt 12 

Wolne wnioski i informacje 

Burmistrz Goliny M. Durczyński przedstawił aktualną sytuację finansową ZGKiM Sp. z o.o. 

w Golinie. Powiedział, że na koniec kwietnia zmniejszyła się strata spółki. Zapewnił, że 

gmina będzie zlecała spółce do wykonania usługi m.in. budowę chodników. Podkreślił, że 

spółka ze swoimi usługami powinna wychodzić na zewnątrz.    
 

Radca prawny T. Lisewski powiedział, że odbyło się spotkanie rady nadzorczej spółki  

z pracownikami. Oznajmił, że plany na przyszłość są optymistyczne. Ważne jest to, że strata 

finansowa spółki znacznie się zmniejszyła. 
 

Radna E. Cieślak oznajmiła, że nie można zwalniać pracowników, bo ktoś te powierzone 

zadania musi wykonywać. 
 

Radca prawy T. Lisewski zapewnił, że w spółce ZGKiM dalszych zwolnień pracowników nie 

będzie. 
 

Radna E. Cieślak wniosła, aby najbliższe posiedzenie komisji rady poświęcone było 

szczegółowemu przedstawieniu sytuacji ZGKiM w Golinie.  
 

Radny M. Kwaśniewski zapytał się kto zastępuje prezesa ZGKiM pod jego nieobecność. 
 

Radca prawny T. Lisewski powiedział, że zarząd spółki jest jednoosobowy i nie ma 

ustanowionego zastępstwa, co należy ustalić na przyszłość. 
 

Radny J. Mirek powiedział, że w czasach kiedy prezesem spółki ZGKiM był p. Andrzej 

Łeska był ustanowiony prokurent w osobie p. Mirosławy Kasprzak.  
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński odnośnie posiedzenia Aglomeracji Konińskiej powiedział, 

że dotyczyło ono wykonania dokumentacji technicznej. Na temat zawiązania spółki, która 

będzie realizowała budowę elektrowni jądrowej w Pątnowie odpowiedział, że na 

zorganizowanej konferencji została przedstawiona wizja powstania i działania elektrowni oraz 

złożone zapewnienia wykorzystania potencjału pracowników kopalni. W zakresie budowy 

kanalizacji oznajmił, że mieszkańcy muszą podłączać się do sieci kanalizacyjnej, obecnie na 

ukończeniu jest opracowanie dokumentacji projektowej na budowę kanalizacji w Kraśnicy na 

odcinku od drogi k92 w kierunku do torów kolejowych. 
 

Radny M. Majewski zapytał się, czy mieszkańcy w trudnej sytuacji finansowej mogą starać 

się o pomoc w zakresie sfinansowania podłączenia się do sieci kanalizacyjnej. 
 

Burmistrz Goliny M. Durczyński powiedział, że o taką pomoc należy zwrócić się do MOPS  

w Golinie. Każda sprawa musi być indywidualnie rozpatrzona. Kolejnie odnośnie spraw 



5 

 

związanych z bezpieczeństwem powiedział, że na konferencji zorganizowanej przez 

Komendę Policji w Koninie zostały omówione wady i zalety kamer monitorujących  

w miejscach publicznych. Następnie przedstawiła dane zawarte w informacji działalności 

posterunku policji w Golinie za lata 2021-2022. Burmistrz poinformował, że kamery na 

rondzie w Golinie działają. 
 

Radny K. Szymański powiedział, że nagminnie nie jest przestrzegany przez kierowców zakaz 

skrętu w lewo przy wyjeździe z parkingu przed cmentarzem w Golinie.   
 

Radny M. Kwaśniewski powiedział, że zamontowany monitoring w parku w Golinie 

przyczynia się do odpowiedniego zachowania osób przebywających na terenie parku. 
 

Radny M. Majewski zapytał się kto jest odpowiedzialny za sprzątanie placów zabaw na 

terenie gminy. 
 

Burmistrz M. Durczyński odpowiedział, że za bieżące utrzymanie terenów placów zabaw 

odpowiedzialni są mieszkańcy.  
 

Radna U. Furmaniak poprosiła o wyrównanie dróg gruntowych w sołectwie Rosocha.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady A. Kapturska poprosiła o wyrównanie dróg gruntowych na terenie 

sołectwa Spławie. 
 

Punkt 13 

Wobec zrealizowania porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej A. Kapturska 

podziękowała wszystkim zebranym za przybycie i zamknęła o godz. 13:15 obrady LVIII sesji 

Rady Miejskiej w Golinie. 

 
 
 

Protokołowała          Przewodniczyła 

       Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

         Jolanta Piasecka                

          Anna Kapturska 

 

 

 

 

 

 


